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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 18. februar 2013 
stillet følgende spørgsmål nr. 228 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er stil-
let efter ønske fra Erling Bonnesen (V) og Henrik Høegh (V).

Spørgsmål 228:

”Ministeren bedes redegøre for, hvordan regeringen vil administrere randzonelovenmed 
henblik på at sikre, at der ikke udlægges for store randzonearealer i forhold til det op-
rindeligt skitserede areal, og samtidig sikre, at alle ansøgte randzonearealer bliver kom-
penseret tillodsejerne. Herunder bedes ministeren oplyse, om der er sammenfald mellem 
størrelsen på det planlagte areal for randzoner og det areal, der er sagt om kompensation 
for?”

Svar:

NaturErhvervstyrelsen har oplyst følgende, som jeg henholder mig til:”Den foreløbige 
opgørelse af randzonearealet, som også lå til grund for fastsættelsen af randzonebredde, 
viser, at der vil blive udlagt godt 50.000 hektar randzone. Det er den enkelte lodsejers 
ansvar at søge den kompensation, som loven ledsages af. Da fristen for ansøgning om 
randzonekompensation først udløber den 23. april 2013, kan det ikke på nuværende 
tidspunkt oplyses, om der er sammenfald mellem det planlagte areal og det areal, hvortil 
der søges om randzonekompensation.”
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